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fört vid Idrottsnämndens sammanträde tisdagen den 27 maj 
2025 kl. 17:30-17:54, Hantverkargatan 3D, Glasbruket 
 

Ledamöter Maria-Elsa Salvo (S) Ordförande 
Mikael Peterson (C) Vice ordförande 
Anders Öhrling (S) 
Petra Larsson (S) 
Hassan Jama (V) 
Ann Karlsson (V) 
Marie-Helena Fjällås (MP) 
Anna Cederschiöld (M) 
Mikael Sundin (M) 
Leif Söderström (SD) 
Hanna Wistrand (L) 
 

Ersättare Lotten Hammar (S) 
Rami El Hallak (S) 
Niki Konomi (S) 
Musse Hasselvall (V) 
Lisa Carlbom (MP) 
Peter Strandberg (M) 
Roine Löfgren (SD) 
Johan Westberg (L) 
Hamid Ershad Sarabi (C) 
 

Övriga närvarande Peter Ahlström Enhetschef 
Marina Högland Förvaltningschef 
Marie Norrberg Sekreterare 
Annika Press Avdelningschef 
Linda Runcrantz Personalföreträdare 
Susanne Olsson Avdelningschef 
Sixten Svanberg Borgarrådssekreterare 
Pauline Semmango Skrivtolk 
Sofie Karlsten Skrivtolk 
 
 
 

Paragraf §9, §11, §13 
 

Sekreterare Marie Norrberg 
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§ 9 
Ny idrottshall Akallahallen, del av Mariehamn 3. 
Genomförandebeslut  
IDF 2022/2984 
 

Beslut  
1. Idrottsnämnden ger idrottsförvaltningen i uppdrag att av 

fastighetskontoret beställa genomförande av projekt Ny 
idrottshall Akallahallen, del av Mariehamn 3 till en 
projektutgift redovisad i bilaga 1. 

2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad som 
redovisas i bilaga 1, som en följd av projektet Ny idrottshall 
Akallahallen, del av Mariehamn 3 och föreslår att 
kommunstyrelsen godkänner den tillkommande 
hyreskostnaden. 

3. Idrottsnämnden förklarar ärendet för omedelbart justerat. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) 
lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
  
Projektdirektivet för den nya idrottshallen vid Mariehamnsgatan i 
Järva är ett resultat av de grönblå samarbetet och uppdraget i 2022 
års budget om att hitta fyra enkla idrottshallar varav minst en i 
Västerort. Under 2022 avrapporterade idrottsförvaltningen att 
Mariehamnsgatan i Akalla var utpekad. Nu har genomförandebeslut 
kommit och vi är mycket glada att projektet kommer igång. 
  
Akallahallen saknar närliggande parkering något som gör att det blir 
svårt att ta sig till den, framförallt för yngre barn som inte kan ta sig 
dit själva. Cafédelen måste vara ett fungerande café och inte ett låst 
pentry. 
  
Det är oerhört viktigt att omklädningsrummen som föreningslivet på 
Stenhagens BP ska använda går att nå på ett enkelt sätt ifrån BP. 
Man måste också ta höjd för antalet omklädningsrum för att kunna 
hantera både inne-och utesport samtidigt. Antalet omklädningsrum 
är i dagsläget snålt tilltaget och omklädningsrum för domare saknas. 
  
Trafiklösningen sker via vändplan vid intilliggande bollplan och 
parkeringsplatser saknas. Därtill vill vi understryka vikten av att 
tryggheten prioriteras i detta projekt. Barn och unga som idrottar 
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ska inte trängas undan eller känna sig otrygga på grund av att 
kriminella utnyttjar stadens idrottsplatser. 
  
Efter samtal med cricketen i Järva har följande framkommit: 
Cricketen har haft sin inomhusverksamhet i Ärvingehallen, något 
man inte längre får då hallen inte har några skyddsnät för 
cricketbollar. Detta är ett återkommande problem och gör att 
cricketen blir utestängd från inomhustider. Om man vill utöka 
träningsmöjligheterna för cricketen i Järva bör man se till att 
Akallahallen får de skyddsnät som krävs för inomhusträning med 
cricket. 
 
Handlingar i ärendet 

• IDF 2022/2984-6 (Signerad) Ny idrottshall Akallahallen, del 
av Mariehamn 3. Genomförandebeslut 

• IDF 2022/2984-7 SEKRETESS Bilaga1 Ekonomisk 
redovisning Akallahallen 

• IDF 2022/2984-8 Lönsamhetskalkyl Akallahallen (2,8 
procent ) Genomförande 

• IDF 2022/2984-9 Lönsamhetskalkyl Akallahallen 
(2,0procent) Genomförande 
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§ 11 
Anläggande av konstgräs och enklare toalettbyggnad på 
Söderstadiontomten, Arenan 9. Genomförandebeslut  
IDF 2024/3017 
 

Beslut  
1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 

fastighetskontoret beställa genomförande av projekt 
anläggande av konstgräs och enklare toalettbyggnad på 
Söderstadiontomten, Arenan 9 till en projektutgift redovisad 
i bilaga 1. 

2. Idrottsnämnden godkänner hyreskostnaden enligt bilaga 1, 
som en följd av genomförande av projekt anläggande av 
konstgräs och enklare toalettbyggnad på 
Söderstadiontomten, Arenan 9. 

3. Idrottsnämnden förklarar ärendet för omedelbart justerat 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) lämnar särskilt uttalande enligt 
följande: 
  
Moderaterna ser positivt på att Söderstadiontomten kommer till 
användning och att idrottsrörelsen i Stockholm ges möjlighet att 
nyttja ännu en yta som annars inte används. Att projektet 
återanvänder material från 3Arena är bra ur både ekonomisk och 
miljömässig synvinkel. 
  
I sammanhanget vill vi dock understryka att detta bara är en 
tillfällig lösning och att Stockholms fotbollsföreningar är i stort 
behov av permanenta och långsiktiga lösningar för såväl ungdoms- 
som elitidrotten. Exempelvis finns det mängder med inhägnade 
grusplaner runt om i stadens parker som inte används på grund av 
dåligt underlag och underhåll. Dessa skulle, med relativt små medel 
eller via privat kapital, kunna beläggas med enklare konstgräs och 
möjliggöra för fler ungdomar att spela fotboll. 
  
Vänstermajoriteten talar ofta om att man satsar på idrotten och att 
Stockholm ska vara en idrottsstad. Det är en lovvärd ambition, men 
så länge ord inte blir handling kommer idrotten i Stockholm att bli 
lidande. 
 
Handlingar i ärendet 
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• IDF 2024/3017-4 (Signerad) Anläggande av konstgräs och 
enklare toalettbyggnad på Söderstadiontomten, Arenan 9. 
Genomförandebeslut 

• IDF 2024/3017-5 SEKRETESS Ekonomisk bilaga 1 
Genomförandebeslut Söderstadiontomten 
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§ 13 
Motion om oanmälda årliga besök hos 
bidragsmottagande föreningar - svar på remiss från 
kommunstyrelsen  
IDF 2025/922 
 

Beslut  
1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på remissen och överlämnar det till 
kommunstyrelsen 

2. Idrottsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 
 
Förslag till beslut 
1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama m.fl. (V), 
Marie-Helena Fjällås (MP), vice ordföranden Mikael Peterson (C), 
Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) 
föreslår (se beslutet). 
  
2) Leif Söderström (SD) föreslår: 
  

1. Att motionen bifalls i sin helhet. 
2. Därutöver anföra följande: 

  
Sverigedemokraterna välkomnar att Stockholm stad avser vidta 
fördjupade kontroller gentemot bidragstagande föreningar. I allt för 
många fall har ideella föreningar använts som ett verktyg för 
bluffverksamhet i syfte att erhålla bidrag utan motprestation. Årliga 
oanmälda kontroller bör vara standard gentemot samtliga 
verksamheter, trots detta saknas tydliga skrivningar mot 
förvaltningar och kontrollpersoner. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 
Leif Söderström (SD) reserverar sig mot beslutet med hänvisning 
till sitt förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

• IDF 2025/922-2 (Godkänd - R 1) Svar på motion om 
oanmälda årliga besök hos bidragsmottagande föreningar 

• IDF 2025/922-1.1 Motion om oanmälda årliga besök hos 
bidragsmottagande föreningar 
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